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PROCES  VERBAL 

al sedintei ordinare a Consiliului Local Tintesti, 

incheiat astazi, 15.04.2022 
  

 

 

            Conform Regulamentului de functionare al Consiliului Local Tintesti, presedinte de sedinta este 

desemnat dnul. Radu Manole.  

            Astazi, data de mai sus, are loc sedinta ordinara a Consiliului local, fiind prezenti  13 consilieri din 

totalul de 13 .  

            Au fost prezenti, in calitate de invitati: 

                                                       Stoica Aurel             – primar 

                                                       Petrescu Sandina     - secretar 

                                                       Rotarescu Cristina    - consilier juridic 

                                                

  

 

 

Incep lucrarile sedintei: 
 

                                Dnul. presedinte de sedinta da citire dispozitiei de convocare a Consiliului Local in sedinta 

ordinara in ziua de 15.04.2022,  dupa cum urmeaza: 

 

 

         1. Proiect de hotarare privind utilizarea execedentului bugetar 

        Initiator: primar, Stoica Aurel 

2. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special reprezentantului in Adunarea Generala a 

Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Buzău 2008” sa voteze aprobarea primirii comunei Boldu in 

Asociatie 

        Initiator: primar, Stoica Aurel 

        3. Proiect de hotarare privind primirea unor noi membri si modificarea Actului Constitutiv si Statutului       

Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara “Buzau-Maracineni” la care comuna Tintesti este membru asociat  

Initiator: primar, Stoica Aurel 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea strategiei anuale si a planului de achizitii 

Initiator: primar, Stoica Aurel 

 

 Inainte de a se supune la vot ordinea de zi, dl. Primar propune suplimentarea ordinei de zi cu 

Proiect de hotarare privind executia bugetara pentru primul trimestru al anului 2022 
  

  Se spune la vot propunerea. Toti consilierii sunt “pentru”.  

              Se spune la vot ordinea de zi. Toti consilierii sunt “ pentru” . 
       Se supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare. Dl. Primar doreste sa se modifice in procesul 

verbal ca ar fi spus ca la  Maxenu nu poate veni medic de familie, ci doar ca proiectul de modificare al legii 

se afla pe masa ministrului. De asemenea, sa nu se inteleaga ca la terenul de fotbal va fi facut un trotuar in 

jurul lui, ci doar se va pune balast. Toti consilierii sunt “ pentru”. 

            

              Se trece la primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind utilizarea 

execedentului bugetar 

 



 

            Dnul. primar  da citire referatului de aprobare si arata ca se doreste folosirea sumei pentru asfaltarea 

celor 6 strazi incepute. Se va achita suma restanta de la balastare, se va face oferta pentru covor asfaltic si se va 

face un contract cu plata in timp.  

            Dnul. Iordache intreaba care este suma platita pana acum pentru aceste drumuri. 

            Dnul. primar raspunde ca este vorba de aproximativ 3 miliarde 400 de milioane vechi. 

            Dnul. Iordache trage concluzia ca mai e de plata suma de 6 miliarde 600 de milioane doar pentru 

pietruirea acestor 6 strazi. Intreaba despre lungimea totala a drumurilor.  

            Dnul. primar raspunde ca este vorba de 6 km de drumuri, dar nu s-a facut doar pietruire, ci sunt incluse 

toate lucrarile care insemna pregatirea pentru turnarea covorului asfaltic.  

            Dl. Iordache este de parere ca suma este foarte mare si afecteaza bugetul local, dat fiind ca toti banii 

sunt din aceasta sursa. Daca banii erau in fonduri europene, era mai usor de acceptat valoarea. Acesta solicita 

dosarul care contine desfasuratorul lucrarilor.  

             

 Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate. 

            Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare. 

          In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind utilizarea execedentului bugetar se aproba cu 11 

voturi “pentru”  si doua “abtineri” ( Iordache Lucian si Avram Ion) , din totalul de 13 consilieri prezenti la 

sedinta. 

 

 

              Se trece la al doilea punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului in Adunarea Generala a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
„Buzău 2008” sa voteze aprobarea primirii comunei Boldu in Asociatie 

 

 

            Dnul. primar  da citire referatului de aprobare  

             

 Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate. 

            Deoarece nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare. 

          In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului in Adunarea Generala a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Buzău 2008” sa 

voteze aprobarea primirii comunei Boldu in Asociatie  se aproba cu 13 voturi “pentru”  , din totalul de 13 

consilieri prezenti la sedinta. 

 

 

              Se trece la al treilea punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind primirea unor noi 

membri si modificarea Actului Constitutiv si Statutului  Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara 

“Buzau-Maracineni” la care comuna Tintesti este membru asociat 

 

            Dnul. primar  da citire referatului de aprobare  

             

 Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate. 

            Deoarece nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare. 

          In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind primirea unor noi membri si modificarea 

Actului Constitutiv si Statutului       Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara “Buzau-Maracineni” la care 

comuna Tintesti este membru asociat se aproba cu 13 voturi “pentru”  , din totalul de 13 consilieri prezenti 

la sedinta. 

     

 

 



                        Se trece la al patrulea punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind aprobarea 

strategiei anuale si a planului de achizitii 

 

            Dnul. primar  da citire referatului de aprobare si ofera explicatii. Arata ca este necesar sa fie prins in 

planul de achizitii cam orice ar fi necesar, ceea ce nu inseamna ca obligatoriu vor fi achizitionate, dar, daca nu 

sunt prinse in planul de achizitii, nu se pot cumpara.  

            Dnul. Iordache intreaba cum au fost facute atunci anumite achizitii de la inceputul anului, din moment 

ce abia acum este aprobat planul de achizitii, iar dl. Primar spune ca nu se poate face nici o achizitie fara acest 

plan. 

           Dnul. primar raspunde ca achizitiile au fost facute in limita bugetului.  

            Dnul.Iordache intreaba ce s-a intamplat, de ce a fost modificata suma pentru realizarea unui trotuar intre 

satele Tintesti si Pogonele, dat fiind  ca in lista de investitii a fost trecuta suma de 500 milioane vechi, iar acum 

mai figureaza doar 45 milioane vechi. 

           Dnul. viceprimar verifica si raspunde ca acesta este suma doar pentru devizul de lucrari. 

            Dna. Rotarescu  trage concluzia ca  nici anul acesta nu va fi realizat acest trotuar, ca el este prins in 

planul de achizitii de 14 ani, dar nu se face. Este de parere ca este o lucrare care se putea executa in regie 

proprie, cu ajutorul beneficiarilor Legii 416, daca se dorea.  

            Dnul. Iordache remarca faptul ca si pentru sirena electrica suma a fost diminuata, ramanand la 70 

milioane vechi. Intreaba de ce sunt prevazute doua studii de fezabilitate, unul pentru apa si altul pentru canal, 

daca in planul de investitii sunt impreuna. 

            Dl. Primar raspunde ca se va face cate un studiu de fezabilitate pentru fiecare obiectiv in parte. Iar 

sumele prevazute in planul de achizitii sunt estimative.  

          Dl. Iordache intelege ca tot bugetul comunei se va duce pe asflatare, daca aceasta este estimata la 72 

miliarde vechi.  

                     

                      

 Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate. 

            Deoarece nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare. 

          In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind aprobarea strategiei anuale si a planului de 

achizitii se aproba cu 8 voturi “pentru” si 4 “impotriva” ( Iordache, Gomoescu, Mirea, Avram) si 1 

“abtinere”( Visan) , din totalul de 13 consilieri prezenti la sedinta. 

 

 

             Se trece la al saselea punct de pe ordinea de zi: Diverse  

 

 
               Dnul. Iordache doreste sa stie pe ce se bazeaza dna. Barac Silvia cand afirma prin  sat ca pana la 

toamna se va baga apa in comuna si de ce se lauda ca pasunea de la intrarea in satul Pogonele, la troita este a 

dumneaei. 

               Dnul. primar rapunde ca propbabil dna. Barac are anumite informatii in calitatea sa de consilier, cat 

despre pasune, acesta este in doemniul public, deci afirmatiile nu sunt adevarate.  

              Dnul. Iordache doreste sa stie ce rezultat a avut intanirea dintree cetateni si reprezentantii SC RDS & 

RCS . 

            Dnul. primar raspunde ca s-a revocat amplasarea antenelor in acele locuri si se vor identifica alte 

terenuri. Cand vor veni sa  prezinte noile amplasamente, vor fi informati si consilierii.  

                               

             Drept  care, s-a intocmit prezentul proces verbal. 

 

 

                      Presedinte de sedinta,                                                               Intocmit, 

         Consilier, Radu Manole                                   Consilier juridic, Rotarescu Cristina 


